
ЖИТОМИРСЬКА РАЙОННА РАДА 

7 скликання 

 

ПРОТОКОЛ № 10 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

від 27 жовтня 2017 року                                                                     м.Житомир 

Малий зал засідань                                                                              10-00 год. 

 

Всього членів комісії – 10. 

На початку роботи комісії зареєструвалося 7 депутатів: Котвицький С.В., 

Шахова О.П.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   

Стах В.М.   

У процесі роботи на засідання комісії прибув ще 1 депутат: Михайлов А.М. 

У  роботі  комісії взяли участь 8 депутатів: Котвицький С.В., Шахова О.П.,   

Голік Т.І.,  Дєньга В.А., Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,  Михайлов А.М.,  

Стах В.М.   

Відсутні – 2: Нижник В.Т.,  Парфентієва Т.М.   

 

У роботі комісії беруть участь: 

1. Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

2. Микитюк Сергій Михайлович – голова райдержадміністрації 

3. Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної ради 

4. Козарчук Микола Петрович – заступник голови райдержадміністрації 

5. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради 

6. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації 

7. Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу освіти 

райдержадміністрації 

8. Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» районної ради 

9. Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар комунальної установи 

«Центр первинної медико-санітарної допомоги» районної ради 

10. Мусевич Тетяна Костянтинівна – заступник начальника управління 

праці та соціального захисту населення райдержадміністрації 

11. Гречко Олена Борисівна - начальник відділу  економічного розвитку і 

торгівлі райдержадміністрації 

12. Мирна Інна Олексіївна – завідувач сектору у справах сім’ї, молоді і 

спорту райдержадміністрації 

13. Ржешніовецький Ігор Петрович - заступник голови комісії з питань 

освіти Громадської ради при Житомирській облдержадміністрації 

14. Сікайло Тетяна Ананіївна – начальник фінансово-господарського 

відділу райдержадміністрації 

15. Загоровський Володимир Миколайович - інспектор    загального відділу 

апарату райдержадміністрації 



16. Оленська Любов Вікторівна - головний спеціаліст відділу регіонального 

розвитку, містобудування та архітектури райдержадміністрації 

17. Довгалюк Наталія Володимирівна - головний бухгалтер відділу 

культури і туризму райдержадміністрації 

18. Зубчук Сергій Леонідович  – представник ФОП Слідзевський 

19. Петрик Руслан Володимирович – представник Громадської організації  

«Айкіте Гатана-рю» 

20. Левченко Олександр Віталійович -  начальник Житомирського 

військового інституту ім.С.П. Корольова 

21. Федоренко Володимир - юрист Житомирського військового інституту 

ім.С.П. Корольова 

22. Депутати районної ради: Оржехівський В.М., Мусійчук Р.М. 

23. Бовсунівський Юрій Петрович – заступник голови Громадської ради при 

РДА 

24. Тодорович Руслан Валентинович – представник громадської ради при 

РДА 

25. Трофімова Ольга Юріївна – член ВГО «Громада і закон», громадський 

активіст Житомирського району 

26. Лавренчук Тетяна Петрівна -   представник громадськості с.Кодня 

27. Сохацька Оксана Михайлівна - представник громадськості с.Кодня 

28. Вальчук Леонід Віталійович – голова громадської організації ветеранів 

афганської війни 

29. Ваге Петросян – представник Громадської організації  «Житомирська 

обласна община вірмен «Еребуні»  

30. Добжанська Наталія Василівна  – архіваріус комунальної установи 

«Трудовий архів» Житомирської районної ради 

31. Хоцька Леся Миколаївна – методист методичного кабінету відділу   

освіти райдержадміністрації 

32. Євтух Ірина Петрівна – спеціаліст з юридичних питань відділу освіти 

райдержадміністрації 

33. Представники засобів масової інформації: Юхимчук Сергій 

Миколайович – виконуючий обов’язки головного редактора комунальної 

підприємства «Редакція газети «Приміське життя» 

34. Працівники виконавчого апарату районної ради 

 

             Головує на засіданні голова комісії Котвицький С.В. 

 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Шахова О.П.,    Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,   Кліменко 

В.М.,   Медведюк О.В.,   Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії. 



                    Інформує:  голова постійної  комісії  Котвицький С.В. 

     Ознайомив присутніх із переліком питань, що пропонуються до розгляду на 

комісії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Уницький С.О., головний спеціаліст з питань комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради, який вніс пропозицію виключити 

із запропонованого проекту порядку денного питання «Про затвердження 

експертної оцінки  об’єкту нерухомого майна, що підлягає відчуженню 

(с.Висока Піч, вул.Іванова, 5а), та встановлення стартової ціни продажу», 

оскільки на даний час немає відповіді із Фонду держмайна щодо даного 

об’єкту. 

      Соловйова О.Р., начальник районного управління Казначейської служби 

України, яка звернулася із клопотанням до депутатів внести на розгляд комісії 

та сесії питання «Про внесення змін до Програми сприяння публічності та 

розвитку казначейського обслуговування на території Житомирського району 

на 2016-2017рр. «Доступне казначейство». 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний засідання постійної комісії 

в цілому з урахуванням доповнень та пропозицій:     

 

         1.Про затвердження  Порядку  отримання,  обліку 

надходження, зберігання,   розподілу, використання благодійних  внесків, 

ведення звітності, здійснення контролю та оприлюднення інформації  у сфері 

благодійної   діяльності бюджетних установ і  закладів освіти  спільної 

власності  територіальних  громад сіл, селищ району. 

Інформує: Ржешніовецький Ігор Петрович – заступник голови   

комісії з питань освіти Громадської ради при Житомирській 

облдержадміністрації 

 

       2. Щодо вшанування  пам’яті жертв трагедії  вірменського народу.  

Інформує: Ваге Петросян – представник Громадської організації  

«Житомирська обласна община вірмен «Еребуні»  

 

        3. Про затвердження Програми протиепізоотичних заходів та  боротьби з 

хворобами тварин у Житомирському районі на 2018 рік. 

Інформує: Журавель Геннадій Миколайович  – представник 

управління   Держпродспоживслужби  в Житомирському районі 

 

4. Про районну Програму по забезпеченню здійснення Житомирською 

райдержадміністрацією повноважень, визначених законами України та 

делегованих Житомирською районною радою, на 2018-2020 рр. 

Інформує: Сікайло Тетяна Ананіївна - начальник фінансово-

господарського відділу апарату райдержадміністрації 

 



5. Про затвердження  Програми розвитку архівної справи та утримання 

комунальної установи «Трудовий архів» Житомирської районної ради на 2018-

2020 роки. 

Інформує: Добжанська Наталія Василівна  – архіваріус комунальної  

установи «Трудовий архів» Житомирської районної ради 

 

6. Про створення Інклюзивно-ресурсного центру Житомирського району 

Житомирської області. 

Інформує: Хоцька Леся Миколаївна – методист методичного 

кабінету відділу   освіти райдержадміністрації 

 

7. Про призначення директора комунального підприємства  «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської  районної ради та укладення  контракту. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

8. Про співфінансування проекту на 2018 рік («Незавершений будівництвом 

дитячий садок в с.Кодня Житомирського району – реконструкція під школу») 

Інформує: Оленська Любов Вікторівна – головний спеціаліст відділу 

регіонального розвитку, містобудування та архітектури 

райдержадміністрації 

 

9. Про співфінансування проекту на 2018 рік («Капітальний ремонт будівлі 

(утеплення фасадів та перекриття, заміна покрівлі, вікон та зовнішніх дверей) 

Новогуйвинської гімназії в смт. Новогуйвинське). 

Інформує: Оленська Любов Вікторівна – головний спеціаліст відділу 

регіонального розвитку, містобудування та архітектури 

райдержадміністрації 

 

10. Про співфінансування проекту на 2018 рік («Капітальний ремонт 

будівлі (утеплення фасадів та покрівлі, ремонт покрівлі, заміна вікон та 

зовнішніх дверей) КУ «Центральна районна лікарня») 

Інформує: Оленська Любов Вікторівна – головний спеціаліст відділу 

регіонального розвитку, містобудування та архітектури 

райдержадміністрації 

 

11. Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2017 рік. 

Інформує: Гречко Олена Борисівна – начальник відділу  економічного 

розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

 



12. Про  внесення   змін  до  Заходів щодо реалізації Районної 

Програми  соціальної   підтримки сімей       загиблих     учасників 

антитерористичної    операції, військовослужбовців   і  поранених учасників     

АТО  та   вшанування пам’яті загиблих на 2016 – 2018 роки. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

виконавчого апарату районної ради 

 

13. Про внесення змін до районної Програми розвитку  фізичної 

культури і спорту на 2017 – 2021 роки. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

виконавчого апарату районної ради 

 

14. Про внесення змін до районної Програми удосконалення 

мобілізаційної підготовки Житомирського району на 2015-2017 роки. 

Інформує: Загоровський Володимир Миколайович - інспектор    

загального   відділу апарату райдержадміністрації 

 

15. Про внесення змін до  Програми надання шефської допомоги 

військовим частинам  на 2017 -2018 роки. 

Інформує: Загоровський Володимир Миколайович - інспектор    

загального   відділу апарату райдержадміністрації 

 

16. Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в 

діяльності  Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2015-2017 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу  виконавчого апарату районної ради 

 
17.  Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу  виконавчого апарату районної ради 

 

18. Про затвердження передавальних актів щодо передачі майна закладів 

освіти до комунальної власності Станишівської  сільської ради об’єднаної 

територіальної громади. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

19. Про затвердження передавальних актів щодо передачі майна закладів 

охорони здоров’я до комунальної власності Станишівської сільської ради 

об’єднаної територіальної громади. 



Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

20. Про надання дозволу на технічне переоснащення внутрішньобудинкової 

системи опалення, шляхом встановлення лічильників теплової енергії. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

21. Про надання дозволу комунальній установі «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради на технічне переоснащення 

внутрішньобудинкових систем опалення, шляхом встановлення лічильників 

обліку теплової енергії.  

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 
22. Про надання дозволу на реконструкцію. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

23. Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад сіл, 

селищ  Житомирського району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 
24. Про передачу на баланс. 

Інформує:    Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 
25. Про передачу в оренду. 

Інформує:   Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 



 

26. Щодо відчуження майна  через систему електронних торгів (аукціонів) 

з використанням електронної торгової системи ProZorro.Продажі. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

27. Про затвердження експертної оцінки  та продаж об’єкту нерухомого 

майна (частини приміщення за адресою: м.Житомир, вул.Вокзальна, 12). 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

28. Про внесення змін до рішення 12 сесії районної ради 7 скликання від 

04.08.2017р. №415 «Про надання згоди комунальному підприємству  

«Центральна районна аптека №118» Житомирської районної ради на продаж 

нерухомого майна». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

29. Про внесення змін у Положення про порядок управління об’єктами 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ району. 

          Інформує: Євтух Ірина Петрівна – спеціаліст з юридичних питань  

          відділу освіти райдержадміністрації 

 

30. Про внесення змін до рішення районної ради  від 24.05.2011р. №108 

та затверджених ним  Порядку і нормативів відрахування комунальними 

підприємствами частини прибутку. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

  

31. Про розгляд звернення Станишівської сільської ради ОТГ щодо 

прийняття документів на зберігання. 

Інформує: Кліменко Валерій Миколайович – директор комунальної  

установи «Трудовий архів» Житомирської районної ради 

 

32. Про надання фінансової підтримки ФОП Слідзевський С.В. з 

районного бюджету. 



Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова 

постійної комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, 

земельних відносин та екології 

 

33. Щодо фінансування Громадської організації «Айкіте Гатана-рю». 

Інформує: Котвицький Сергій Валерійович – голова постійної комісії 

 

 
34. Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації 

 

35. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації . 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації 

 

36. Щодо формування Координаційної ради для організації, 

координації, впровадження та реалізації бюджету участі в Житомирському 

районі. 

Інформує: Котвицький Сергій Валерійович – голова постійної комісії 

 
37. Про розгляд звернення Рівенської районної ради. 

Інформує: Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної 

ради 

 

38. Про безоплатну передачу комп’ютера 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

39. Різне. 

39.1. Про внесення змін до Програми сприяння публічності та розвитку 

казначейського обслуговування на території Житомирського району на 2016-

2017рр. «Доступне казначейство». 

              Інформує: Соловйова Олена Рудольфівна  – начальник районного                      

             управління Казначейської служби 

               

ВИСТУПИЛИ: Кліменко В.М., депутат районної ради, директор комунальної 

установи «Трудовий архів» Житомирської районної ради, який повідомив про 

наявний у нього конфлікт інтересів при розгляді окремих питань порядку 

денного («Про затвердження  Програми розвитку архівної справи та утримання 

комунальної установи «Трудовий архів» Житомирської районної ради на 2018-



2020 роки» та «Про надання дозволу на реконструкцію») та сказав, що не буде 

брати участі у розгляді даних питань та прийнятті щодо них рішень. 

 

      Результати голосування за затвердження порядку денного: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно, порядок денний засідання затверджено. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження  Порядку  отримання,  обліку 

надходження, зберігання,   розподілу, використання благодійних  внесків, 

ведення звітності, здійснення контролю та оприлюднення інформації  у сфері 

благодійної   діяльності бюджетних установ і  закладів освіти  спільної 

власності  територіальних  громад сіл, селищ району. 

     Інформує: Ржешніовецький І. П. – заступник голови комісії з питань освіти 

Громадської ради при Житомирській облдержадміністрації 

       Проінформував депутатів про запропонований на затвердження районної 

ради Порядок  отримання,  обліку надходження,  зберігання,   

розподілу, використання благодійних  внесків, ведення звітності, здійснення 

контролю та оприлюднення інформації  у сфері благодійної   діяльності 

бюджетних установ і  закладів освіти  спільної власності  територіальних  

громад сіл, селищ району. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав чи є на 

даний Порядок рецензія  юристів. 

      Ржешніовецький І. П., заступник голови комісії з питань освіти Громадської 

ради при Житомирській облдержадміністрації, відповів, що є висновки-

погодження обласного Казначейства, Держаудитслужби, також погоджено із 

податковою службою, та враховані певні напрацювання за результатами 

перевірок закладів освіти органами прокуратури. 

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, сказав, що, на його думку, даний 

нормативний акт має певні норми, які мають регуляторний характер та 

відповідно має погоджуватися з відповідними органами, що здійснюють 

контроль за регуляторною діяльністю. 

        

         Результати голосування за те, щоб погодити проекти рішення та Порядку 

отримання,  обліку надходження,  зберігання, розподілу, використання 

благодійних  внесків, ведення звітності, здійснення контролю та оприлюднення 

інформації у сфері благодійної діяльності бюджетних установ і закладів освіти 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ району, та рекомендувати 

їх на затвердження сесії районної ради: 

«За» - 5  (Голік Т.І., Дєньга В.А., Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.).    

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення не прийнято. 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення не прийнято.   



 

2. СЛУХАЛИ: Щодо вшанування  пам’яті жертв трагедії  вірменського народу.  

       Інформує: В. Петросян – представник Громадської організації  

«Житомирська обласна община вірмен «Еребуні»  

Звернувся до депутатів підтримати вірменський народ та звернутися до 

Верховної Ради України та Президента України щодо вшанування пам'яті 

жертв трагедії вірменського народу, який 102 роки тому зазнав масових 

репресій та знищень зі сторони Османської імперії. З 1915 року правлячим 

режимом в Османській імперії було розпочато масове знищення вірменського 

народу. Жертвами різанини, погромів, масових страт та депортації упродовж 

1915-1922 років стали більше 1,5 мільйона вірмен, більше 600 тисяч внаслідок 

переслідування і депортацій вимушені були залишити свою Батьківщину та 

розвіялися по всьому світу, і в тому числі знайшли порятунок в Україні. 

Геноцид вірмен став першим у XX сторіччі широкомасштабним злочином, 

спрямованим проти народів за етнічною, релігійної й расовою ознакою. У 

період здійснення тотального знищення вірменського народу, в 1915 р. країни-

союзники Першої світової війни у своїй спільній декларації засудили масове 

знищення вірмен, яке було кваліфіковане як «злочин проти людства та 

цивілізації». А Спеціальний військовий трибунал у 1920 році прийняв рішення 

вважати доведеним, що депортації вірмен не були продиктовані воєнною 

необхідністю або дисциплінарними причинами, а були задумані центральним 

комітетом партії молодотурків, і поклав на них відповідальність за факт 

організованого вбивства вірмен. Після Другої світової війни геноцид був 

кваліфікований як найважчий злочин проти людства. ООН прийняла низку 

рішень проти геноциду, основним з яких є Конвенція про запобігання злочину 

геноциду і покарання за нього (1948 р.), Конвенція про незастосування строку 

давності до військових злочинів і злочинів проти людства (1968 р.) та 

відповідні висновки ООН щодо визнання Геноциду вірмен. Після поразки 

Османської імперії, в 1918 році країни-переможці зажадали від Туреччини 

покарати винних у злочинах проти військовополонених і вірмен. У грудні 1918 

року був створений Спеціальний військовий трибунал, який працював до 1920 

року. Він прийняв рішення вважати доведеним, що депортації вірмен не були 

продиктовані воєнною необхідністю або дисциплінарними причинами, а були 

задумані центральним комітетом партії молодотурків, і поклав на них 

відповідальність за факт організованого вбивства вірмен.     Міжнародна оцінка 

цих подій протилежна офіційній турецькій. У спільній Декларації від 24 

травня 1915 року країн-союзниць Першої світової війни вбивства вірмен були 

вперше визнані злочином проти людства. Геноцид вірмен є визнаним 

історичним фактом та засуджений провідними міжнародними інституціями: 

ООН, Європейським парламентом, Радою Європи, Всесвітньою радою церков. 

Світовою асоціацією дослідників геноциду, Постійним трибуналом народів та 

низькою провідних світових держав. Відповідно до висновку Міжнародного 

центру з питань правосуддя перехідного періоду від 2003 року події 1915 року 

потрапляють під всі визначення геноциду і вживання цього терміна повністю 

виправдане.  

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення «Щодо вшанування  пам’яті жертв 

трагедії  вірменського народу» та відповідне звернення та рекомендувати їх на 

затвердження районної ради. 

http://www.jnsm.com.ua/cgi-bin/m/td.pl?Year=1918
http://www.jnsm.com.ua/cgi-bin/m/td.pl?Year=1918
http://www.jnsm.com.ua/cgi-bin/m/td.pl?Year=1918
http://www.jnsm.com.ua/cgi-bin/m/td.pl?Year=1920
http://www.jnsm.com.ua/cgi-bin/m/td.pl?Year=1920
http://www.jnsm.com.ua/cgi-bin/m/tm.pl?Month=05&Day=24&td=1
http://www.jnsm.com.ua/cgi-bin/m/tm.pl?Month=05&Day=24&td=1


       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми протиепізоотичних заходів та  

боротьби з хворобами тварин у Житомирському районі на 2018 рік. 

        Інформує: Журавель Г. М.  – представник управління   

Держпродспоживслужби  в Житомирському районі 

     Повідомив про наявний у нього конфлікт інтересів при розгляді даного 

питання, оскільки він є депутатом районної ради та працює в організації, якій 

підпорядкована лікарня ветмедицини. Проінформував про основні положення 

проекту Програми; повідомив, що фінансування ветлікарні здійснюється із 

обласного бюджету, але, у зв’язку з тим, що  коштів було не достатньо, 

додатково виділялися кошти із районного бюджету.  

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав скільки 

коштів має виділити районна рада із районного бюджету. 

       Журавель Г.М., представник управління Держпродспоживслужби в 

Житомирському районі, відповів, що фінансування передбачається орієнтовно 

на тому ж рівні, що й у поточному році. 

       Стах В.М., депутат районної ради, уточнив, що кошти виділятимуться  по 

факту – на сьогоднішньому засіданні питання про виділення коштів не 

вирішується, розглядається лише проект програми. 

      Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, яка сказала, що 

затвердження програми передбачає можливості фінансування, а при потребі у 

фінансуванні бюджетна комісія буде вирішувати це додатково.  

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, зауважив, що якщо програма 

прийнята, то рада зобов’язана її фінансувати. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження Програми 

протиепізоотичних заходів та  боротьби з хворобами тварин у Житомирському 

районі на 2018 рік» та проект Програми протиепізоотичних заходів та  

боротьби з хворобами тварин у Житомирському районі на 2018 рік та 

рекомендувати їх на затвердження районної ради. 

      Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про районну Програму по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою, на 2018-2020 рр. 



       Інформує: Сікайло Т.А. - начальник фінансово-господарського відділу 

апарату райдержадміністрації 

       Проінформувала про основні положення проекту програми. 

ВИСТУПИЛИ: Білецький О.М., заступник голови районної ради, запитав 

скільки прийнято програм та чи вистачить коштів на їх фінансування. 

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, зауважив, що проекти рішень 

готуються не депутатами, а працівниками райдержадміністрації. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про районну Програму по 

забезпеченню здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, 

визначених законами України та делегованих Житомирською районною радою, 

на 2018-2020 рр.» та проект районної Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою, на 2018-2020 рр., та 

рекомендувати їх на затвердження районної ради. 

      Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

      Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

5. СЛУХАЛИ: Про затвердження  Програми розвитку архівної справи та 

утримання комунальної установи «Трудовий архів» Житомирської районної 

ради на 2018-2020 роки. 

           Інформує: Добжанська Н. В.  – архіваріус комунальної установи 

«Трудовий архів» Житомирської районної ради 

        Проінформувала про основні положення проекту програми. 

ВИСТУПИЛИ: Голік Т.І., депутат районної ради, запитала щодо потреби у 

заробітній платі: «більше 2 млн. грн. це на рік чи інший період?» 

       Добжанська Н.В., архіваріус КУ «Трудовий архів», відповіла, що це 

потреба на весь період дії програми – на три роки. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження  Програми розвитку 

архівної справи та утримання комунальної установи «Трудовий архів» 

Житомирської районної ради на 2018-2020 роки» та проект Програми розвитку 

архівної справи та утримання комунальної установи «Трудовий архів» 

Житомирської районної ради на 2018-2020 роки та рекомендувати їх на 

затвердження районної ради. 

     Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   

Медведюк О.В.,   Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  1 (Кліменко В.М.). 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 



6. СЛУХАЛИ: Про створення Інклюзивно-ресурсного центру Житомирського 

району Житомирської області. 

         Інформує: Хоцька Л. М. – методист методичного кабінету відділу   

освіти райдержадміністрації 

        Проінформувала про те, що Інклюзивно-ресурсний центр Житомирського 

району пропонується створити відповідно до Закону України «Про внесення 

змін до деяких законів України про освіту щодо організації інклюзивного 

навчання» від 5 червня 2014 р. №1324, Концепції розвитку інклюзивної освіти, 

затвердженої наказом Міністерства освіти і науки від  1 жовтня 2010 р. №912, 

Положенням про інклюзивно-ресурсний центр, затвердженим постановою 

Кабінету Міністрів України від 12 липня 2017 р. №545, та з метою забезпечення 

права дітей з особливими освітніми потребами віком від 2 до 18 років на 

здобуття дошкільної та загальної середньої освіти, шляхом проведення 

комплексної психолого-педагогічної оцінки розвитку дитини, надання 

психолого-педагогічної допомоги та забезпечення системного кваліфікованого 

супроводження (крім вихованців дошкільних навчальних закладів (ясел-садків) 

компенсуючого типу, учнів спеціальних загальноосвітніх шкіл (шкіл-

інтернатів)). Ознайомила з основними повноваженнями і напрямками 

діяльності Центру, вимогами до його керівника та працівників. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про створення Інклюзивно-

ресурсного центру Житомирського району Житомирської області» та проект 

Статуту Інклюзивно-ресурсного центру Житомирського району Житомирської 

області та рекомендувати їх на затвердження районної ради. 

     Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

     Рішення прийнято одноголосно. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про призначення директора комунального підприємства  

«Центральна районна аптека №118» Житомирської  районної ради та укладення  

контракту. 

           Інформує: Уницький С. О. – головний спеціаліст з питань  комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

       Проінформував, що запропонованим проектом рішення пропонується 

призначити директором комунального підприємства «Центральна районна 

аптека №118» Житомирської  районної ради Стретович Наталію Василівну, яка 

на даний час з квітня цього року виконує обов’язки директора, та укласти з нею 

контракт терміном на 5 років. Надав позитивну характеристику кандидату на 

дану посаду. 

ВИСТУПИЛИ: Бовсунівський Ю.П., представник Громадської ради при РДА, 

запитав чи проводилося громадське обговорення кандидатури на дану посаду. 

      Уницький С.О., головний спеціаліст з питань  комунальної власності відділу 

з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної власності 



виконавчого апарату районної ради, відповів, що таке обговорення 

нормативними документами районної ради не передбачено. 

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав щодо аудиту, який 

проводиться в аптеці. 

        Білецький О.М., заступник голови районної ради, повідомив, що аудит 

триває, висновки є лише по 2015 році. 

      Уницький С.О., головний спеціаліст з питань  комунальної власності відділу 

з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради, доповнив, що на даний іде відновлення 

документів за 2016 рік, а також проводиться перевірка Держаудитслужбою. 

Також повідомив, що аптеці потрібні кошти на даному етапі на  поповнення 

товарного запасу. 

        Шахова О.П., заступник голови постійної комісії, запитала чи подані 

документи за результатами аудиту до правоохоронних органів. 

        Білецький О.М., заступник голови районної ради, відповів, що було 

прийнято рішення подати документи до правоохоронних органів після 

завершення аудиту – на даний час аудиторська перевірка триває.  

        Котвицький С.В., голова постійної комісії, висловив пропозицію 

встановити менший термін тривалості контракту, а тоді продовжити його, якщо 

будуть позитивні зрушення у діяльності підприємства. 

        Стах В.М., депутат районної ради, проінформував, що з керівниками  

установ у галузі медицини контракт укладається на термін не менше трьох 

років. 

        Котвицький С.В., голова постійної комісії, сказав, що це не медична посада 

– це інша сфера діяльності. 

        Білецький О.М., заступник голови районної ради, зауважив, що 

підприємство потрібно або ліквідовувати, або надавати йому фінансову 

підтримку. Наголосив на тому, що у підприємства не вистачає коштів на 

поповнення товарного запасу. 

      Уницький С.О., головний спеціаліст з питань  комунальної власності відділу 

з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради, проінформував, що підприємство останні 

кілька місяців на заробітну плату працівникам заробляє за рахунок своєї 

діяльності. 

        Котвицький С.В., голова постійної комісії, сказав, що для того, щоб 

обговорення кандидатури пройшло через громадське обговорення необхідно 

вносити зміни до відповідного Положення ради, або ж за власною згодою 

кандидата за пропозицією Громадської ради. Вніс пропозицію пропонувати 

районній раді укласти із Стретович Н.В. контракт на 1 рік. 

        Голік Т.І., секретар постійної комісії, сказала, що, на її думку, укладення 

контракту на 1 рік – це дуже малий термін. 

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, сказав, що керівник уже певний 

час працює виконуючим обов’язки. 

       Дєньга В.А.,  депутат районної ради,  наголосив на тому, що до кандидата 

питань немає, а укладення контракту на 1 рік є слушною пропозицією; але 

потрібно окремо піднімати питання про мережу аптек, бо кошти, які 

виділяються депутатами, проблеми не вирішать. Зауважив, що ним вносилася 

пропозиція передати аптеку в оренду. 



      Котвицький С.В., голова постійної комісії, сказав, що має запитання до 

керівника аптеки, оскільки отримано лист, що вона не проти продажу певних 

приміщень, але відсутнє обгрунтування. Висловився про, що «прийшов новий 

керівник аптеки і почалася роздача приміщень». 

        Стах В.М., депутат районної ради, повідомив, що у Високій Печі 

приміщення, що має продаватися, у поганому стані. 

        Уницький С.О., головний спеціаліст з питань  комунальної власності 

відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради, сказав, що приміщення у Левкові рада 

передала сільській раді. 

        Дєньга В.А.,  депутат районної ради,  наголосив на тому, що керівник 

аптеки була проти передачі приміщення у Левкові. Що стосується приміщення 

у Високій Печі, то сказав, що там потрібно замінити дах та вікна. Вніс 

пропозицію вирішити що робити з мережею аптек. 

        Головуючим поставлено на голосування пропозиції щодо призначення та 

контракту у порядку їх надходження: спочатку на 5 років, як передбачає проект 

рішення, а потім – на 1 рік (за пропозицією голови комісії Котвицького С.В.). 

 

        Результати голосування за те, щоб погодити запропонований проект 

рішення та рекомендувати районній раді призначити Стретович Наталію 

Василівну на посаду директора комунального підприємства «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської  районної ради та укласти з нею контракт 

терміном на 5 (п’ять) років: 

«За» - 2  (Стах В.М., Голік Т.І.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 5 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Дєньга В.А.,  Кліменко В.М.,   

Медведюк О.В.). 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

Рішення не прийнято. 

 

       Результати голосування за те, щоб рекомендувати районній раді 

призначити Стретович Наталію Василівну на посаду директора комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118» Житомирської  районної 

ради та укласти з нею контракт терміном на 1 (один) рік: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Стах В.М.). 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді призначити Стретович Наталію 

Василівну на посаду директора комунального підприємства «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської  районної ради та укласти з нею контракт 

терміном на 1 (один) рік. 

      Результати голосування: 

«За» - 6 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.). 



 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Стах В.М.). 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про співфінансування проекту на 2018 рік («Незавершений 

будівництвом дитячий садок в с.Кодня Житомирського району – реконструкція 

під школу») 

       Інформує: Оленська Л. В. – головний спеціаліст відділу регіонального 

розвитку, містобудування та архітектури райдержадміністрації 

       Проінформувала про те, що  даним проектом рішення пропонується у 2018 

році передбачити з районного бюджету співфінансування   інвестиційного 

проекту,  який може фінансуватися   з Державного фонду регіонального 

розвитку у 2018 році у  розмірі  15 відсотків  від  передбаченої  вартості  

проекту  (програми) «Незавершений будівництвом дитячий садок в с.Кодня 

Житомирського району – реконструкція під школу» на 2018 рік в сумі  - 1 272 

115 грн. (Один мільйон двісті сімдесят дві тисячі сто п'ятнадцять гривень). 

ВИРІШИЛИ:  

                        1) Погодити проект рішення «Про співфінансування проекту на 

2018 рік («Незавершений будівництвом дитячий садок в с.Кодня 

Житомирського району – реконструкція під школу»)» та рекомендувати його на 

затвердження районної ради. 

                        2) Запросити на пленарне засідання 14 сесії (на 03.11.2017р.) 

директора департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства облдержадміністрації Щебетова Р.О. для надання 

ним повної та обгрунтованої інформації щодо даного об’єкту, а також щодо 

визначення Замовника будівництва та організації, яка подаватиме проект на 

конкурс до Державного фонду регіонального розвитку. 

      Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

      Рішення прийнято одноголосно. 

                      3) Доручити голові райдержадміністрації Микитюку С.М.: 

доповісти на пленарному засіданні 14 сесії (03.11.2017р.) про обставини: хто 

буде замовником та яка організація подаватиме проект на конкурс до 

Державного фонду регіонального розвитку, а також запросити на засідання 

директора департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства облдержадміністрації Щебетова Р.О. 

       Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  



Рішення прийнято одноголосно. 

  

9. СЛУХАЛИ: Про співфінансування проекту на 2018 рік («Капітальний 

ремонт будівлі (утеплення фасадів та перекриття, заміна покрівлі, вікон та 

зовнішніх дверей) Новогуйвинської гімназії в смт. Новогуйвинське). 

       Інформує: Оленська Л. В. – головний спеціаліст відділу регіонального 

розвитку, містобудування та архітектури райдержадміністрації 

Проінформувала, що даним проектом рішення пропонується у 2018 році 

передбачити з районного бюджету співфінансування   інвестиційного проекту,  

який може фінансуватися   з Державного фонду регіонального розвитку у 2018 

році у  розмірі  10 відсотків  від  передбаченої  вартості  проекту  (програми) 

«Капітальний ремонт будівлі (утеплення фасадів та перекриття, заміна покрівлі, 

вікон та зовнішніх дверей) Новогуйвинської гімназії в смт. Новогуйвинське 

Житомирського району». 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, який вніс зауваження 

щодо відсутності у проекті рішення конкретної суми, яку потрібно буде із 

районного бюджету виділяти на співфінансування даного проекту. Вніс 

пропозицію відділу регіонального розвитку, містобудування та архітектури 

райдержадміністрації на розгляд пленарного засідання 14 сесії доповнити 

проект рішення конкретною сумою коштів, яку потрібно буде із районного 

бюджету виділяти на співфінансування даного проекту. 

     Оленська Л.В., головний спеціаліст відділу регіонального розвитку, 

містобудування та архітектури РДА, відповіла, що на даний час проект 

обраховано за цінами попередніх років та проходить оновлення документації. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про співфінансування проекту на 2018 

рік («Капітальний ремонт будівлі (утеплення фасадів та перекриття, заміна 

покрівлі, вікон та зовнішніх дверей) Новогуйвинської гімназії в смт. 

Новогуйвинське)» з урахуванням пропозиції голови постійної комісії 

Котвицького С.В. щодо доповнення проекту рішення конкретною сумою 

коштів, яку потрібно буде із районного бюджету виділяти на співфінансування 

даного проекту, та рекомендувати його на затвердження районної ради. 

     Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

      Рішення прийнято одноголосно. 

 

     Для участі у засіданні комісії прибув депутат районної ради, член постійної 

комісії Михайлов А.М.  

 

  У роботі комісії беруть участь 8 депутатів: Котвицький С.В., Шахова О.П.,    

Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,  Михайлов А.М.,  

Стах В.М. 

 



10. СЛУХАЛИ: Про співфінансування проекту на 2018 рік («Капітальний 

ремонт будівлі (утеплення фасадів та покрівлі, ремонт покрівлі, заміна вікон та 

зовнішніх дверей) КУ «Центральна районна лікарня»). 

       Інформує: Оленська Л. В. – головний спеціаліст відділу регіонального 

розвитку, містобудування та архітектури райдержадміністрації 

       Проінформувала, що даним проектом рішення пропонується у 2018 році 

передбачити з районного бюджету співфінансування   інвестиційного проекту,  

який може фінансуватися   з Державного фонду регіонального розвитку у 2018 

році у  розмірі  10 відсотків  від  передбаченої  вартості  проекту  (програми)  

«Капітальний ремонт будівлі (утеплення фасадів та покрівлі, ремонт покрівлі, 

заміна вікон та зовнішніх дверей) КУ «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради (головний корпус та прибудова до поліклініки)» 

Місцезнаходження даного об’єкту: Житомирська область, Житомирський район 

с. Станишівка, Сквирське шосе, 3» - сума 10% становить 731 255 грн. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про співфінансування проекту на 2018 

рік («Капітальний ремонт будівлі (утеплення фасадів та покрівлі, ремонт 

покрівлі, заміна вікон та зовнішніх дверей) КУ «Центральна районна лікарня») 

та рекомендувати його на затвердження районної ради. 

     Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,  Михайлов А.М.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

      Рішення прийнято одноголосно. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2017 рік. 

        Інформує: Гречко О. Б. – начальник відділу  економічного розвитку і 

торгівлі райдержадміністрації 

      Проінформувала про зміни, які пропонується внести  до Програми 

економічного і соціального розвитку Житомирського району на 2017 рік. 

Зазначила, що зміни вносяться у зв’язку з тим, що частина заходів програми не 

фінансується та відповідно не буде реалізована, а тому  ці заходи пропонується 

виключити із програми; а ті заходи, які упродовж цього року не були включені 

до програми, але виконані, потрібно включити, такі, наприклад,  як 

реконструкція частин шкіл Миролюбівської та Вертокиївської під розміщення 

ДНЗ. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, зауважив щодо того, 

чому заходи, передбачені програмою не фінансуються, а інші, які не 

передбачені програмою, фінансуються. 

      Микитюк С.М., голова РДА, роз’яснив, що певних заходів у програмі немає, 

але вони реалізовані, керівники структурних підрозділів проаналізували 

програму та подали свої пропозиції.   

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав, де обгрунтування того, 

що окремі заходи програми не фінансуються та хто приймає рішення які 

програми потрібно фінансувати, а які – ні. 



       Гречко О.Б., начальник відділу економічного розвитку і торгівлі РДА, 

повідомила, що, наприклад, заходи по галузі культури фінансується не у 

повному обсязі,  сільські ради не виділяють кошти на свої заклади культури, а 

вони включені до цієї програми. 

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, наголосив на тому, що у 

пояснювальній записці відсутня інформація про те, що сільські ради не 

фінансують окремі об’єкти, які включені за їх пропозиціями до цією програми. 

       Микитюк С.М., голова РДА, наголосив на тому, що якщо у комісії є 

пропозиція не виключати з програми окремі заходи, які не реалізовуються, то 

райдержадміністрація не проти того, щоб ці заходи не виключалися із 

програми; але заходи, які виконано, та яких у програмі немає, необхідно до 

програми включити, оскільки фінансування цих заходів погоджувалися 

бюджетною комісією та сесією ради.  

       Стах В.М., депутат районної ради, сказав, що кожен депутат за своєю 

депутатською квотою, визначеною рішенням сесії, може спрямовувати кошти 

на об’єкти та заходи, які вважає за необхідне фінансувати. Вніс пропозицію 

виконавчому апарату районної ради підготувати інформацію про стан 

фінансування всіх програм: скільки коштів виділено та на які придбання, 

послуги, заходи витрачено; та готувати подібну інформацію систематично, щоб 

депутати володіли інформацією щодо використання бюджетних коштів.  

       Білецький О.М., заступник голови районної ради, наголосив на тому, що 

саме депутати мають вирішувати куди спрямовувати кошти.  

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, сказав, що необхідно взяти  

довідку з управління фінансів по об’єктах та заходах програми: скільки коштів 

виділено та на які цілі використано. 

        Гречко О.Б., начальник відділу економічного розвитку і торгівлі РДА, 

вкотре наголосила на тому, що кошти уже використані, але заходи, на які 

кошти спрямовувалися,  до програми не були включені. 

        Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав, хто вирішує те, що 

потрібні кошти на заходи, які не включені до програми, а на ті, які включені у 

програму, коштів немає. 

        Крутій С.Г., голова районної ради, роз’яснив, що виникала необхідність у 

фінансуванні окремих об’єктів, наприклад виготовлення документації та 

реконструкція Вертокиївської і Миролюбівської  шкіл для розміщення 

дошкільних закладів – у програмі цих заходів не було. 

       Довгалюк Н.В., головний бухгалтер відділу культури і туризму РДА, 

проінформувала, що за пропозиціями сільських рад до програми буди включені 

заходи щодо закладів культури, але цими сільрадами фінансування не 

забезпечувалося.  

        Котвицький С.В., голова постійної комісії, вніс пропозицію, щоб 

райдержадміністрацією були підготовлені пояснення по кожному пункту змін 

до цієї програми з обгрунтуванням необхідності внесення змін. 

 

      Головуючим поставлено на голосування пропозиції у порядку їх 

надходження. 

 



       Результати голосування за те, щоб погодити проект рішення «Про внесення 

змін до Програми економічного і соціального розвитку Житомирського району 

на 2017 рік» у запропонованій редакції: 

«За» - 3 (Голік Т.І., Михайлов А.М.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 5 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Дєньга В.А.,   Кліменко 

В.М.,   Медведюк О.В.). 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

      Рішення не прийнято. 

 

         Результати голосування за те, щоб рекомендувати райдержадміністрації  

підготувати по проекту рішення «Про внесення змін до Програми економічного 

і соціального розвитку Житомирського району на 2017 рік» по кожній позиції 

змін обґрунтовані пояснення та за результатами поданих пояснень та уточнень 

скликати додаткове засідання постійної комісії з питань бюджету і комунальної 

власності: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Дєньга В.А., Кліменко В.М.,   

Медведюк О.В.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Михайлов А.М.). 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

      Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати райдержадміністрації  підготувати по проекту 

рішення «Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2017 рік» по кожній позиції змін обгрунтовані 

пояснення та за результатами поданих пояснень та уточнень скликати 

додаткове засідання постійної комісії з питань бюджету і комунальної 

власності. 

     Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Дєньга В.А., Кліменко В.М.,   

Медведюк О.В.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Михайлов А.М.). 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

      Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, який роз’яснив, що дане 

питання на сесію виноситься у будь-якому випадку - навіть, якщо комісія його 

не погодить, оскільки комісія не наділена повноваженнями ради. Запропонував 

поставити на голосування його пропозицію подавати на кожне засідання 

бюджетної комісії та пленарне засідання ради звіт про використання коштів по 

районних програмах. 

 

СЛУХАЛИ: Про пропозицію депутата районної ради Стаха В.М. подавати на 

кожне засідання бюджетної комісії та пленарне засідання ради звіт про 

використання коштів по районних програмах. 



ВИРІШИЛИ: Прийняти з даного питання протокольне рішення та доручити 

райдержадміністрації подавати на кожне засідання постійної  комісії з питань 

бюджету і комунальної власності та пленарне засідання ради звіти про 

використання коштів по районних програмах. 

      Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Дєньга В.А., Кліменко В.М.,   

Медведюк О.В.,  Михайлов А.М., Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

       Рішення прийнято одноголосно. 

 

12. СЛУХАЛИ: Про  внесення   змін  до  Заходів щодо реалізації Районної 

Програми  соціальної   підтримки сімей       загиблих     учасників 

антитерористичної    операції, військовослужбовців   і  поранених учасників     

АТО  та   вшанування пам’яті загиблих на 2016 – 2018 роки. 

         Інформує: Подорожна Т. Л. – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради 

        Проінформувала, що відповідно до звернень громадськості та родичів 

загиблих учасників бойових дій, з метою увічнення пам’яті загиблих захисників 

України  пропонується внести зміни до Районної Програми соціальної 

підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 

військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування пам’яті 

загиблих на 2016 – 2018 роки, якими передбачити, що встановлення на честь 

загиблих в АТО військовослужбовців пам’ятних знаків, меморіальних дошок, 

пам’ятників, меморіалів, обелісків є можливим не лише на території населених 

пунктів району, а й у місцях їх роботи, служби та навчання, а також виконавцем 

програми та розпорядником коштів визначити у т.ч. і районну раду. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про  внесення   змін  до  Заходів щодо 

реалізації Районної Програми  соціальної   підтримки сімей       загиблих     

учасників антитерористичної    операції, військовослужбовців   і  поранених 

учасників     АТО  та   вшанування пам’яті загиблих на 2016 – 2018 роки» та 

рекомендувати його на затвердження районної ради. 

     Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,  Михайлов А.М.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

     Рішення прийнято одноголосно. 

 

13.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми розвитку  фізичної 

культури і спорту на 2017 – 2021 роки. 

         Інформує: Подорожна Т. Л. – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради 

     Проінформувала, що даний проект рішення розроблено з метою 

врегулювання відповідності норм програми за розділами, оскільки  у розділі 1 



Програми учасниками Програми визначено відділи райдержадміністрації: у 

справах сім’ї, молоді та спорту, освіти, КУ «Новогуйвинська ДЮСШ» 

Житомирської районної ради, ДЮСШ районної організації ВФСТ «Колос», 

ДЮКФП «Орбіта», ДЮКВПК «Сатурн» (за згодою), загальноосвітні навчальні 

заклади, районні федерації з видів спорту, громадські організації фізкультурно-

спортивної спрямованості (за згодою), сільські та селищна ради (за згодою), а у  

розділі VІ. «Фінансове забезпечення виконання» у виконавцях програми, які 

мають право отримувати фінансування на фізкультурно-спортивні заходи тощо    

ДЮКФП «Орбіта», ДЮКВПК «Сатурн», загальноосвітні навчальні заклади, 

районні федерації з видів спорту, громадські організації фізкультурно-

спортивної спрямованості, сільські та селищна ради пропущені. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, запропонував не 

конкретизувати всі громадські організації, а вказати «та інші громадські 

організації». 

     Котвицький С.В., голова постійної комісії, вніс пропозицію змінити у 

програмі вираз  «відділ у справах сім’ї, молоді і спорту РДА» на «сектор у 

справах сім’ї, молоді і спорту РДА», а також висловив свої пропозиції щодо 

того, що усі громадські організації мають бути у рівних умовах, у т.ч. і щодо їх 

прав на фінансування, а також про те, що ДЮСШ та їх Громадські організації, а 

також інші громадські організації відповідно до Закону України «Про фізичну 

культуру і спорт» мають фінансуватися відповідно до укладених договорів. 

Вніс наступні пропозиції до проекту рішення:  

- У паспорті програми  розділ «Учасники програми» викласти у наступній 

редакції: «Структурні підрозділи райдержадміністрації: відділ освіти, сектор у 

справах сім’ї, молоді та спорту, комунальні заклади та установи, дитячо-

юнацькі спортивні школи, районні федерації з видів спорту, громадські 

організації фізкультурно-спортивної спрямованості (за згодою), сільські та 

селищна ради (за згодою).» 

- У розділі VІ Програми «Фінансове забезпечення виконання Програми» 

замінити  речення: «Відповідальні виконавці Програми: відділи у справах сім’ї, 

молоді та спорту, освіти райдержадміністрації, КУ «Новогуйвинська ДЮСШ» 

Житомирської районної ради, ДЮСШ районної організації ВФСТ «Колос» 

надають управлінню фінансів райдержадміністрації бюджетні запити щодо її 

фінансування у наступному році за рахунок коштів районного бюджету» на 

текст наступного змісту:   «Відповідальні виконавці Програми: структурні 

підрозділи райдержадміністрації: відділ освіти, сектор у справах сім’ї, молоді та 

спорту, комунальні заклади та установи, дитячо-юнацькі спортивні школи, 

районні федерації з видів спорту, громадські організації фізкультурно-

спортивної спрямованості (за згодою), сільські та селищна ради (за згодою), 

відповідно до укладених із райдержадміністрацією договорів, надають 

управлінню фінансів райдержадміністрації бюджетні запити щодо її 

фінансування у наступному році за рахунок коштів районного бюджету.»    

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до районної 

Програми розвитку  фізичної культури і спорту на 2017 – 2021 роки» з 

урахуванням доповнень, внесених головою постійної комісії Котвицьким С.В., 

та рекомендувати його на затвердження районної ради. 

     Результати голосування: 



«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,  Михайлов А.М.,  Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

     Рішення прийнято одноголосно. 

 

     Головуючим оголошено перерву на 1 год. 15 хвилин. 

 

     Після перерви. 13-00 год. 

     У роботі комісії беруть участь 7 депутатів:  Котвицький С.В., Шахова О.П., 

Дєньга В.А., Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,  Михайлов А.М., Стах В.М. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми удосконалення 

мобілізаційної підготовки Житомирського району на 2015-2017 роки. 

       Інформує: Загоровський В. М. - інспектор    загального   відділу апарату 

райдержадміністрації 

         Проінформував, що  даним проектом рішення пропонується доповнити 

перелік заходів, на які спрямована Програма, а саме пункт 5 Основних заходів 

щодо реалізації районної Програми удосконалення мобілізаційної підготовки 

району на 2015 – 2017 роки викласти у наступній редакції «- Проведення 

поточного ремонту опалення у приміщенні медичної комісії Житомирського 

ОМВК та технічне переоснащення внутрішньо будинкової системи опалення, 

шляхом встановлення лічильників теплової енергії для будівлі за адресою: м. 

Житомир, вул. Тараса Бульби-Боровця, 21, що належить до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, району та перебуває в оперативному 

управлінні Житомирського обласного військового комісаріату, та у якому 

розміщений Житомирський об’єднаний міський військовий комісаріат». 

Пояснив, що ці зміни проводяться у зв’язку із тим, що необхідно встановити 

лічильник теплової енергії у будівлі, де розміщений Житомирський об’єднаний 

міський військовий комісаріат, та відповідно виготовити технічну 

документацію. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до районної 

Програми удосконалення мобілізаційної підготовки Житомирського району на 

2015-2017 роки» та рекомендувати його на затвердження районної ради. 

 

      Результати голосування: 

«За» - 7 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,    Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   

Медведюк О.В.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

     Рішення прийнято одноголосно. 

 

      На продовження засідання комісії (після перерви) прибула депутат районної 

ради, секретар комісії Голік Т.І. 



     У роботі комісії беруть участь 8 депутатів:  Котвицький С.В., Шахова О.П., 

Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,  Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,  Михайлов А.М., 

Стах В.М. 

 

15. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до  Програми надання шефської допомоги 

військовим частинам  на 2017 -2018 роки. 

          Інформує: Загоровський В. М. - інспектор    загального   відділу апарату 

райдержадміністрації 

       Проінформував, що дані зміни пропонується внести з метою надання 

шефської допомоги військовим частинам, місцем дислокації яких є 

Житомирський район, та які звернулися до районної ради та 

райдержадміністрації для надання їм фінансової підтримки у рамках шефської 

допомоги – це військові частини  А1435 та А2223.  

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав яку суму 

коштів виділяли на дану програму у 2017 році. 

     Загоровський В.М., інспектор    загального  відділу апарату РДА, відповів, 

що у 2017 році на програму виділено 200 тис. грн. 

     Микитюк С.М., голова РДА, сказав, що кошти на програму виділятимуться у 

разі їх наявності.  

      Михайлов А.М., депутат районної ради, наголосив на тому, що до 

районного бюджету від цих військових частин надходитимуть податки на 

доходи фізичних осіб. 

     Котвицький С.В., голова постійної комісії, сказав, що він не заперечує проти 

програми, але на депутатів покладені обов’язки по забезпеченню соціально-

економічного розвитку району. А також запитав навіщо зараз приймати 

рішення про збільшення фінансування, коли 200 тис. грн. уже використані, а 

також запитав як відобразиться на районному бюджеті виділення на цю 

програми 1 млн. 232 тис. грн. 

       Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що 

кошти на усі програми виділяються у межах фінансових можливостей 

районного бюджету – це передбачено у всіх рішеннях, якими затверджуються 

програми.  

     Головуючим поставлено на голосування питання про погодження  проекту 

рішення «Про внесення змін до  Програми надання шефської допомоги 

військовим частинам  на 2017 -2018 роки». 

 

      Результати голосування за те, щоб погодити проект рішення «Про внесення 

змін до  Програми надання шефської допомоги військовим частинам  на 2017 -

2018 роки» та рекомендувати його на затвердження районної ради: 

«За» - 4  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 4. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

Рішення не прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення не прийнято. 

 



СЛУХАЛИ: Голову постійної комісії Котвицького С.В. про внесення змін до 

порядку денного засідання. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до порядку денного засідання комісії щодо 

черговості розгляду питань порядку денного та затвердити наступний порядок 

розгляду питань порядку денного без урахування тих питань, що уже 

розглянуті комісією: 

 

16. Про передачу в оренду. 

                Інформує:   Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з  

                питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

               забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної  

               ради 

 

17. Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в 

діяльності  Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2015-2017 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу  виконавчого апарату районної ради 

 
18.  Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник   

організаційного відділу  виконавчого апарату районної ради 

 

19. Про затвердження передавальних актів щодо передачі майна закладів 

освіти до комунальної власності Станишівської  сільської ради об’єднаної 

територіальної громади. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

20. Про затвердження передавальних актів щодо передачі майна закладів 

охорони здоров’я до комунальної власності Станишівської сільської ради 

об’єднаної територіальної громади. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

21. Про надання дозволу на технічне переоснащення внутрішньобудинкової 

системи опалення, шляхом встановлення лічильників теплової енергії. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 



забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

22. Про надання дозволу комунальній установі «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради на технічне переоснащення 

внутрішньобудинкових систем опалення, шляхом встановлення лічильників 

обліку теплової енергії.  

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 
23. Про надання дозволу на реконструкцію. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

24. Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад сіл, 

селищ  Житомирського району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

25. Про передачу на баланс. 

Інформує:    Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

26. Щодо відчуження майна  через систему електронних торгів (аукціонів) 

з використанням електронної торгової системи ProZorro.Продажі. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

27. Про затвердження експертної оцінки  та продаж об’єкту нерухомого 

майна (частини приміщення за адресою: м.Житомир, вул.Вокзальна, 12). 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 



28. Про внесення змін до рішення 12 сесії районної ради 7 скликання від 

04.08.2017р. №415 «Про надання згоди комунальному підприємству  

«Центральна районна аптека №118» Житомирської районної ради на продаж 

нерухомого майна». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

29. Про внесення змін у Положення про порядок управління об’єктами 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ району. 

          Інформує: Євтух Ірина Петрівна – спеціаліст з юридичних питань  

          відділу освіти райдержадміністрації 

 

30. Про внесення змін до рішення районної ради  від 24.05.2011р. №108 

та затверджених ним  Порядку і нормативів відрахування комунальними 

підприємствами частини прибутку. 

Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

  

31. Про розгляд звернення Станишівської сільської ради ОТГ щодо 

прийняття документів на зберігання. 

Інформує: Кліменко Валерій Миколайович – директор комунальної  

установи «Трудовий архів» Житомирської районної ради 

 

32. Про надання фінансової підтримки ФОП Слідзевський С.В. з 

районного бюджету. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова 

постійної комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, 

земельних відносин та екології 

 

33. Щодо фінансування Громадської організації «Айкіте Гатана-рю». 

Інформує: Котвицький Сергій Валерійович – голова постійної комісії 

 
34. Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації 

 
35. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації . 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації 

 



36. Щодо формування Координаційної ради для організації, 

координації, впровадження та реалізації бюджету участі в Житомирському 

районі. 

Інформує: Котвицький Сергій Валерійович – голова постійної комісії 

 
37. Про розгляд звернення Рівенської районної ради. 

Інформує: Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної 

ради 

 
38. Про безоплатну передачу комп’ютера 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення  та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

39. Різне. 

39.1.  Про внесення змін до Програми сприяння публічності та розвитку 

казначейського обслуговування на території Житомирського району на 2016-

2017рр. «Доступне казначейство». 

              Інформує: Соловйова Олена Рудольфівна  – начальник районного                      

             управління Казначейської служби 

 

      Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко 

В.М.,   Медведюк О.В.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

     Рішення прийнято одноголосно. Зміни до порядку денного внесені. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про передачу в оренду. 

        Інформує:   Уницький С. О. – головний спеціаліст з питань  комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

ВИСТУПИЛИ:  В обговоренні даного питання взяли участь: голова постійної 

комісії Котвицький С.В., начальник військового інституту Левченко О.В., 

голова   районної  ради   Крутій С.Г., заступник голови районної ради 

Білецький О.М.             

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про передачу в оренду», 

рекомендувати районній раді затвердити його та передати в довгострокову 

оренду терміном на 15 років Житомирському військовому інституту імені 

С.П.Корольова нерухоме майно, а саме: Гуйвинську загальноосвітню школу І-ІІ 

ступенів (будівля школи, загальною площею 1703 кв.м., 2 гаражі, склад, 

котельня з прибудовою, уборна) за адресою: 12442, Житомирський район, смт. 

Гуйва, вул. Армійська, 25, встановивши орендарю, в особі Житомирського 



військового інституту імені С.П. Корольова,  орендну плату за оренду даного 

нерухомого майна у розмірі 1 грн. на рік. 

        Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко 

В.М.,   Медведюк О.В.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

     Рішення прийнято одноголосно. 

 

17. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в 

діяльності  Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації  на 2015-2017 роки. 

        Інформує: Мірошниченко Ю. О. – начальник   організаційного відділу  

виконавчого апарату районної ради 

           Проінформувала про зміни, запропоновані даним проектом рішення. 

ВИСТУПИЛИ:  Стах В.М., депутат районної ради, який вніс пропозицію 

доповнити проект рішення наступними положеннями: розділ 7 Програми 

«Завдання бюджетної програми» доповнити  абзацом наступного змісту: «- 

часткове відшкодування витрат на лікування, реабілітацію та забезпечення 

іншими засобами на період лікування та реабілітації населення Житомирського 

району, що постраждало внаслідок аварії на ЧАЕС»; підрозділ 11.3  розділу 11 

Програми «Управління фінансів Житомирської районної державної 

адміністрації» доповнити наступним виразом «…встановлення, спорудження 

пам’ятників та пам’ятних знаків, часткове відшкодування витрат на лікування, 

медичне обстеження, реабілітацію та забезпечення іншими засобами на період 

лікування та реабілітації населення Житомирського району, що постраждало 

внаслідок аварії на ЧАЕС», а також у зв’язку з цим збільшити фінансові 

витрати Програми на встановлення, спорудження  пам’ятників та пам’ятних 

знаків – на 98 тис. грн., на часткове відшкодування витрат на лікування, 

медичне обстеження, реабілітацію та забезпечення іншими засобами на період 

лікування та реабілітації населення Житомирського району, що постраждало 

внаслідок аварії на ЧАЕС – на 13 230 грн. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до Програми 

забезпечення відкритості в діяльності  Житомирської районної ради та  

Житомирської районної державної адміністрації  на 2015-2017 роки» з 

урахуванням   доповнень   депутата районної ради, члена постійної комісії 

Стаха В.М. та рекомендувати районній раді затвердити його. 

        Результати голосування: 

«За» - 8  (Котвицький С.В.,   Шахова О.П.,   Голік Т.І.,    Дєньга В.А.,    

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

     Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

 



 

18. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

       Інформує: Мірошниченко Ю. О. – начальник   організаційного відділу  

виконавчого апарату районної ради 

      Проінформувала, що на затвердження вносяться розпорядження голови 

районної ради про  виплату адресних матеріальних допомог за рахунок коштів 

на виконання депутатських повноважень, а також розпорядження «Про 

створення робочої групи щодо вивчення питання розчищення та регулювання 

русел річок і водойм Житомирського району». Внесла пропозицію доповнити 

запропонований проект рішення ще двома розпорядженнями щодо виплат 

адресних матеріальних допомог за рахунок коштів на виконання депутатських 

повноважень від 19 та 26 жовтня.  

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження розпоряджень 

голови районної ради» з урахуванням   доповнень  та рекомендувати районній 

раді затвердити його. 

        Результати голосування: 

«За» - 8   (Котвицький С.В.,     Шахова О.П.,    Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

     Рішення прийнято одноголосно. 

 

19. СЛУХАЛИ: Про затвердження передавальних актів щодо передачі майна 

закладів освіти до комунальної власності Станишівської  сільської ради 

об’єднаної територіальної громади. 

       Інформує: Уницький С.О. – головний спеціаліст з питань  комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження передавальних 

актів щодо передачі майна закладів освіти до комунальної власності 

Станишівської  сільської ради об’єднаної територіальної громади» та 

рекомендувати районній раді затвердити його. 

        Результати голосування: 

«За» - 8    (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

     Рішення прийнято одноголосно. 

 

20. СЛУХАЛИ: Про затвердження передавальних актів щодо передачі майна 

закладів охорони здоров’я до комунальної власності Станишівської сільської 

ради об’єднаної територіальної громади. 

        Інформує: Уницький С. О. – головний спеціаліст з питань  комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 



ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження передавальних 

актів щодо передачі майна закладів охорони здоров’я до комунальної власності 

Станишівської сільської ради об’єднаної територіальної громади» та 

рекомендувати районній раді затвердити його. 

        Результати голосування: 

«За» - 8    (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

     Рішення прийнято одноголосно. 

 

21.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на технічне переоснащення 

внутрішньобудинкової системи опалення, шляхом встановлення лічильників 

теплової енергії. 

       Інформує: Уницький С.О. – головний спеціаліст з питань  комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

   Проінформував, що даним проектом рішення пропонується надати дозвіл 

Житомирському обласному військовому комісаріату на технічне 

переоснащення внутрішньобудинкової системи опалення, шляхом 

встановлення лічильників теплової енергії, у  приміщенні районного 

військкомату за адресою: 10031,  м. Житомир, вул. Тараса Бульби-Боровця, 21 

(дане приміщення перебуває у власності районної ради, але передано в 

оперативне управління даній структурі). 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про надання дозволу на технічне 

переоснащення внутрішньобудинкової системи опалення, шляхом 

встановлення лічильників теплової енергії» та рекомендувати  районній раді 

затвердити його. 

        Результати голосування: 

«За» - 8    (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

     Рішення прийнято одноголосно. 

 

22. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу комунальній установі «Центральна 

районна лікарня» Житомирської районної ради на технічне переоснащення 

внутрішньобудинкових систем опалення, шляхом встановлення лічильників 

обліку теплової енергії.  

       Інформує: Уницький С. О. – головний спеціаліст з питань  комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

       Проінформував, що даним проектом рішення пропонується надати дозвіл 

комунальній установі «Центральна районна лікарня» на технічне 

переоснащення внутрішньобудинкових систем опалення приміщень Цілісного 

майнового комплексу комунальної установи «Центральна районна лікарня», за 



адресою: 12430,  с. Станишівка, вул. шосе Сквирське, 3, шляхом встановлення 

лічильників обліку теплової енергії.  

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про надання дозволу комунальній 

установі «Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради на 

технічне переоснащення внутрішньобудинкових систем опалення, шляхом 

встановлення лічильників обліку теплової енергії» та рекомендувати районній 

раді затвердити його. 

        Результати голосування: 

«За» - 8    (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

     Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Кліменко В.М., депутат районної ради, директор комунальної 

установи «Трудовий архів» Житомирської районної ради, повідомив про 

наявний у нього конфлікт інтересів при розгляді наступного питання порядку 

денного та сказав, що не буде брати участі у розгляді даного питання та 

прийнятті рішення щодо нього. 

 

23. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на реконструкцію. 

        Інформує: Уницький С. О. – головний спеціаліст з питань  комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

      Проінформував, що даним проектом рішення пропонується надати дозвіл 

комунальній установі «Трудовий архів» районної ради на проведення 

переоснащення (реконструкції) приміщення, для видокремлення частини 

орендованого нею нежитлового приміщення, орієнтовною площею 25 кв.м., за 

адресою: м. Житомир, провулок, 1-й, Корольова, 6, балансоутримувачем якого 

є відділ культури і туризму Житомирської райдержадміністрації, з метою 

розширення архівного сховища, та реконструкцію для розміщення 

внутрішнього санвузла, орієнтовною площею 4 кв.м. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про надання дозволу на 

реконструкцію» та рекомендувати районній раді затвердити його. 

        Результати голосування: 

«За» - 7   (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,  

Медведюк О.В.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  1 (Кліменко В.М.).  

     Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

 

 

 



24. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна 

громад сіл, селищ  Житомирського району. 

           Інформує: Уницький С. О. – головний спеціаліст з питань  комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

      Проінформував, що даним проектом рішення пропонується виключити із 

Переліку об’єкти охорони здоров’я (амбулаторії, ФАпи та ФП), які передані 

безоплатно до комунальної власності Станишівської сільської ради об’єднаної 

територіальної громади згідно рішення районної ради від 04 серпня цього 

року, а також пропонується включити Старошиєцьку школу, яка була 

пропущена у переліку, та доповнити одним об’єктом цілісний майновий 

комплекс терцентру по обслуговуванню одиноких непрацездатних громадян. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до переліку 

об’єктів нерухомого майна громад сіл, селищ  Житомирського району» та 

рекомендувати районній раді затвердити його. 

        Результати голосування: 

«За» - 8    (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

     Рішення прийнято одноголосно. 

 

25. СЛУХАЛИ: Про передачу на баланс. 

           Інформує: Уницький С. О. – головний спеціаліст з питань  комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

       Проінформував, що даним проектом рішення пропонується передати на 

баланс  управлінню праці та соціального захисту населення Житомирської 

райдержадміністрації  комплект зимових автошин у кількості 4 штук з дисками 

до автомобіля ВАЗ - 21099, 2002 року випуску, балансовою вартістю 1980,00 

грн. – це шини до автомобіля, який районна рала передала управлінню раніше.  

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про передачу на баланс» та 

рекомендувати районній раді затвердити його. 

        Результати голосування: 

«За» - 8    (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0.  

     Рішення прийнято одноголосно. 

 

26. СЛУХАЛИ: Щодо відчуження майна  через систему електронних торгів 

(аукціонів) з використанням електронної торгової системи ProZorro.Продажі. 

       Інформує: Уницький С. О. – головний спеціаліст з питань  комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 



    Проінформував, що даним проектом рішення пропонується запровадити 

норму, згідно якої продаж майна здійснювати з використанням електронної 

торгової системи ProZorro.Продажі – електронний аукціон.  

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, висловив зауваження 

щодо пункту 3.1. рішення, згідно якого пропонується у разі запровадження  

продажу майна через електронну систему торгів, пункт 20 Положення про 

відчуження майна не застосовувати, та запропонував передбачити проектом 

рішення, що інформація про майно, що підлягає продажу на аукціоні 

публікується у комунальному друкованому засобі масової інформації - 

районній газеті «Приміське життя». Висловив також зауваження і щодо інших 

пунктів проекту рішення, якими передбачається застосування Положення про 

відчуження майна з урахуванням положень порядку щодо організації та 

проведення електронних торгів (аукціонів) електронною торговою системою  

ProZorro.Продажі. 

     Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної ради, 

повідомила, що Кабінетом Міністрів України 6 вересня 2017 року ухвалено 

постанову №717 «Про реалізацію пілотного проекту щодо організації 

електронних торгів (аукціонів) з використанням електронної торгової системи 

ProZorro.Продажі», але на даний час на офіційному веб-сайті Верховної Ради 

України дана постанова відображається у режимі «не чинна».  

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, вніс пропозицію, щоб 

відповідальним за підготовку проекту рішення у пояснювальній записці було 

уточнено норми та положення, що визначені системою електронних торгів 

(аукціонів) ProZorro.Продажі, які будуть застосовуватися районною радою у 

разі прийняття цього рішення. Також вніс пропозицію зачекати та повернутися 

до розгляду цього питання після набрання чинності постановою Кабінету 

Міністрів України від 6 вересня 2017 року №717 «Про реалізацію пілотного 

проекту щодо організації електронних торгів (аукціонів) з використанням 

електронної торгової системи ProZorro.Продажі». 

 

      Головуючим поставлено на голосування наступну пропозицію: «Рішення з 

даного питання не приймати та повернутися до розгляду цього питання після 

набрання чинності постановою Кабінету Міністрів України від 6 вересня 2017 

року №717 «Про реалізацію пілотного проекту щодо організації електронних 

торгів (аукціонів) з використанням електронної торгової системи 

ProZorro.Продажі». 

 

       Результати голосування за пропозицію: «Рішення з даного питання не 

приймати та повернутися до розгляду цього питання після набрання чинності 

постановою Кабінету Міністрів України від 6 вересня 2017 року №717 «Про 

реалізацію пілотного проекту щодо організації електронних торгів (аукціонів) з 

використанням електронної торгової системи ProZorro.Продажі»: 

«За» - 7   (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   

Медведюк О.В.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Голік Т.І.). 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0. 

     Рішення прийнято. 



 

ВИРІШИЛИ: Рішення з даного питання не приймати та повернутися до 

розгляду цього питання після набрання чинності постановою Кабінету 

Міністрів України від 6 вересня 2017 року №717 «Про реалізацію пілотного 

проекту щодо організації електронних торгів (аукціонів) з використанням 

електронної торгової системи ProZorro.Продажі». 

    Результати голосування: 

«За» - 7   (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   

Медведюк О.В.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1  (Голік Т.І.). 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0.  

     Рішення прийнято одноголосно. 

 

27. СЛУХАЛИ: Про затвердження експертної оцінки  та продаж об’єкту 

нерухомого майна (частини приміщення за адресою: м.Житомир, 

вул.Вокзальна, 12). 

         Інформує: Уницький С. О. – головний спеціаліст з питань  комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

       Проінформував про те, що  до районної ради звернувся орендар ФОП 

Микитюк І.В. щодо надання їй першочергового права на придбання 

орендованого нею приміщення. Повідомив, що у результаті проведення оцінки 

майна, що пропонується до продажу,  уточнено площу, яка становить 153,5 

кв.м., та  експертна оцінка становить  155 093 (сто п’ятдесят п’ять тисяч 

дев’яносто три ) гривні без урахування ПДВ. Доповнення  до проекту рішення 

щодо оцінки майна та зміни площі депутатам роздано. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, запропонував 

розглянути спочатку питання щодо експертної оцінки  приміщення по 

вул.Вокзальній, 12 (м.Житомир). Проінформував депутатів відповідно до 

наданого йому експертного висновку про оцінку приміщення, що підлягає 

продажу, та рецензії на нього, про те, що відповідно до експертного висновку  

оцінка майна становить 155 093 грн. без урахування ПДВ, а також уточнено 

площу 153,5 кв.м. Запитав чи є документи на право власності на це 

приміщення, бо ці документи у звіті відсутні.  

      Уницький С. О., головний спеціаліст з питань  комунальної власності 

відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради, відповів, що  є рішення суду про право 

власності та витяг із державного реєстру.  

       Білецький О.М., заступник голови районної ради, запитав чи зареєстровано 

воно. 

     Котвицький С.В., голова постійної комісії, попросив надати документи про 

право  власності.  Сказав,  що  вартість  за 1 квадратний метр даного 

приміщення становить  близько 1 тис. грн.,  а аналіз продажу комунального 

майна у м.Житомирі  підтверджує, що у місті Житомирі майно продається за 

вартістю, що становить не менше 6 тис. грн. за 1 квадратний метр. Також 

повідомив, що у міській раді при прийнятті рішення про продаж комунального 

майна проводиться конкурс на експертів та перед ними ставиться завдання,  



після затвердження висновку експертів орган приватизації робить висновок. 

Наголосив на тому, що оскільки у районної ради немає органу приватизації, то 

районна рада має керуватися наказами Фонду держмайна. Сказав, що хотів би 

запитати керівника аптеки чи є сенс у реалізації аптеки за 1 тис. грн. за 1 кв. м., 

коли за певний час цю ж суму коштів можна отримати за рахунок орендної 

плати за його оренду. 

      (Уницьким С.О. надано голові постійної комісії рішення суду про право 

власності та витяг із державного реєстру).          

       Білецький О.М., заступник голови районної ради, який сказав, що така 

оцінка – це насмішка над майном, бо такої оцінки за майно, яке до того ж 

розташоване у центрі, немає. Наголосив на тому, що має бути наповнення 

бюджету, а реалізація майна має проводитися з аукціону. Зазначив, що така 

вартість продажу означає, що даний об’єкт має бути проданий за «смішну» 

ціну. 

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, який сказав, що у Положенні 

щодо відчуження визначено як має продаватися майно. Зазначив, що 

приміщення у Левкові передано у сільську раду, а сільська рада перерахувала у 

бюджет 120 тис. грн. 

       Білецький О.М., заступник голови районної ради, який сказав, що 

Тетерівською сільською радою у Денишах куплено приміщення площею 60 

кв.м. за суму близько 350 тис. грн. – це те приміщення, яке свого часу було 

продано районною радою. 

      Стах В.М., депутат районної ради,  запитав за яку суму районною радою 

було продано те приміщення. 

       Білецький О.М., заступник голови районної ради, який відповів, що продаж 

здійснювався депутатами попередніх «каденцій».  

       Представник ФОП Микитюк І.В. (за дорученням – копія доручення 

передана голові постійної комісії), яка повідомила про те, що вартість майна 

155 093 грн. тому, що оцінка зроблена без урахування поліпшень, зроблених за 

рахунок орендаря. Сказала, що, оскільки орендоване її довірителькою (ФОП 

Микитюк І.В.) приміщення було у занедбаному стані, нею (ФОП Микитюк І.В.)  

у 2016 році було виготовлено проект на реконструкцію, загальною вартістю 

реконструкції 330 тис. грн., згідно якого відновлено водопостачання, збудовано 

туалет, яким користуються і працівники аптеки, - загальна сума коштів, 

витрачених на поліпшення становить 250 тис. грн. Наголосила на тому, що 

експертна оцінка рецензована.  

          Котвицький С.В., голова постійної комісії, який запитав коли був 

укладений договір на виготовлення оцінки, бо він відсутній у документації. 

Наголосив на тому, що одним із критеріїв висновку є те, що документація має 

містити договір.  Сказав, що він телефонував, щоб прийшла керівник аптеки і 

про те, що висновок на комісію наданий іншим відділом. Звернувся до 

депутатів із проханням  не розглядати це питання зараз, а розглянути його на 

наступній сесії.  

      Представник Громадської ради при РДА, який зауважив про те, що 

продаємо майно за 155 тис., а реконструкція зроблена на суму більше 300 тис. 

грн. 

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, який сказав, що реконструкцію 

провели, а дозвіл потім отримали та запевнили депутатів, що викуп не 



готується. Сказав, що депутати вирішили продати це майно лише на 

конкурсних засадах, а у цьому рішення – право першочергового придбання.  

       Білецький О.М., заступник голови районної ради, який проінформував про 

те, що коли приймали рішення, то надали можливість  не сплачувати орендну 

плату з квітня по жовтень, про що було складено додаткову угоду до договору. 

      Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, який сказав, що це було на 

робочій групі, а не на комісії,  і рішення щодо звільнення від орендної плати не 

приймали. 

       Стах В.М., депутат районної ради, сказав, що якщо об’єкт продавати через 

конкурс, то орендар має право на відшкодування.  

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, який підтвердив, що 

відшкодування має бути.  

       Подорожна Т.Л., керуючий справами, яка сказала, що право 

першочергового придбання орендарем передбачено статтею 777 Цивільного 

кодексу України. 

        Стах В.М., депутат районної ради, сказав, що дане приміщення  три роки 

стояло і ніхто не виявляв бажання брати його в оренду.  

        Котвицький С.В., голова постійної комісії, який наголосив на тому, що, 

приймаючи це рішення,  1- «ми порушуємо положення», 2- «ми не знаємо хто 

цей звіт зробив». 

        Крутій С.Г., голова районної ради, який запропонував дане питання зараз 

не розглядати, а винести його на президію. 

       Стах В.М., депутат районної ради, сказав, що якщо проект рішення був 

оприлюднений за 20 днів, то його потрібно виносити на сесію. 

        Котвицький С.В., голова постійної комісії, який сказав, що питання з 

розгляду потрібно зняти до того часу, щоб отримати відповідь та додаткові 

документи. 

 

        Головуючим поставлено на голосування питання про те, щоб відкласти 

розгляд даного питання і отримати пояснення від  керівника комунального 

підприємства. 

 

       Результати голосування за те, щоб  відкласти розгляд даного питання і 

отримати пояснення від  керівника комунального підприємства: 

«За» - 4   (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Дєньга В.А.,   Медведюк О.В.).    

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 4 (Голік Т.І.,  Кліменко В.М.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

«Не приймали участь у голосуванні» -  0. 

     Рішення не прийнято. 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування за пропозицію відкласти розгляд 

даного питання і отримати пояснення від керівника комунального 

підприємства рішення не прийнято. 

 

       Інших пропозицій на голосування не ставилося. 

 

 

 

 



28. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 12 сесії районної ради 7 

скликання від 04.08.2017р. №415 «Про надання згоди комунальному 

підприємству  «Центральна районна аптека №118» Житомирської районної 

ради на продаж нерухомого майна». 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, який вніс 

пропозицію дане питання не розглядати. 

       Головуючим дана пропозиція поставлена на голосування. 

       Результати голосування за те, щоб питання «Про внесення змін до рішення 

12 сесії районної ради 7 скликання від 04.08.2017р. №415 «Про надання згоди 

комунальному підприємству «Центральна районна аптека №118» 

Житомирської районної ради на продаж нерухомого майна» не розглядати: 

«За» - 5  (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   

Медведюк О.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 3  (Голік Т.І., Стах В.М., Михайлов А.М.). 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0.  

     Рішення не прийнято. 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування за те, щоб питання «Про внесення 

змін до рішення 12 сесії районної ради 7 скликання від 04.08.2017р. №415 «Про 

надання згоди комунальному підприємству  «Центральна районна аптека 

№118» Житомирської районної ради на продаж нерухомого майна» не 

розглядати, рішення не прийнято. 

     
29. СЛУХАЛИ: Про внесення змін у Положення про порядок управління 

об’єктами спільної власності територіальних громад сіл, селищ району. 

          Інформує: Євтух І.П. – спеціаліст з юридичних питань відділу освіти 

райдержадміністрації 

       Проінформувала про зміни, що пропонуються внести до Положення про 

порядок управління об’єктами спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ району у зв’язку з набранням чинності новоприйнятого  Закону України 

«Про освіту». 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, запитав які терміни 

встановлені для контрактів та чи може директор претендувати на посаду 

директора іншої школи, якщо терміни його контракту по одній із шкіл 

вичерпані. 

        Євтух І.П., спеціаліст з юридичних питань відділу освіти РДА, відповіла, 

що може, оскільки терміни застосовуються до одного закладу. 

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав чому не можна не 

переукладати контракти із нині діючими директорами, а призначати їх на 

контрактній основі лише за конкурсом відповідно  до нових норм. 

        Євтух І.П., спеціаліст з юридичних питань відділу освіти РДА, відповіла, 

що ця норма застосовується лише до вакантних посад.  

       Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, сказав, що рішення про 

призначення та проведення конкурсу приймає засновник. 

      Стах В.М., депутат районної ради, сказав, що цими змінами ми узгоджуємо 

норму закону, а коли не дотримуємося його норм, то ми звужуємо рамки 

закону.  



       Котвицький С.В., голова постійної комісії, наголосив на тому, що 

відповідно до Кодексу законів про працю власник (засновник) має право або 

продовжити контракт або не продовжувати його. Зауважив, що норма щодо 

переукладення контракту є лише у самому контракті.  

      Головуючим поставлено на голосування питання за те, щоб погодити проект 

рішення у запропонованому на розгляд комісії варіанті та рекомендувати 

районній раді затвердити його. 

      Результати голосування за те, щоб погодити проект рішення «Про внесення 

змін у Положення про порядок управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ району» та рекомендувати його на 

затвердження районної ради: 

«За» - 5  (Голік Т.І., Дєньга В.А.,  Кліменко В.М.,   Михайлов А.М., Стах В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 3  (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Медведюк О.В.). 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0.  

     Рішення не прийнято. 

 

               Головуючим поставлено на голосування питання про те, щоб погодити 

проект рішення «Про внесення змін у Положення про порядок управління 

об’єктами спільної власності територіальних громад сіл, селищ району» з 

урахуванням доповнення, яке передбачає наступне: «Якщо контракт 

закінчується, то його не переукладати, а оголошувати конкурс та призначати 

керівника навчального закладу на контрактній основі за конкурсною 

процедурою» та рекомендувати дане рішення з урахуванням доповнень на 

затвердження районної ради. 

 

       Результати голосування за те, щоб погодити проект рішення «Про внесення 

змін у Положення про порядок управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ району» з урахуванням доповнення, яке 

передбачає наступне: «Якщо контракт закінчується, то його не переукладати, а 

оголошувати конкурс та призначати керівника навчального закладу на 

контрактній основі за конкурсною процедурою» та рекомендувати дане 

рішення з урахуванням доповнень на затвердження районної ради: 

«За» - 4 (Котвицький С.В.,  Шахова О.П., Медведюк О.В., Дєньга В.А.).  

«Проти» - 1 (Михайлов А.М.). 

«Утримались» - 3  (Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Стах В.М.). 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0.  

     Рішення не прийнято. 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення з даного питання порядку 

денного не прийнято.        

 

30. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення районної ради  від 24.05.2011р. 

№108 та затверджених ним  Порядку і нормативів відрахування комунальними 

підприємствами частини прибутку. 

         Інформує: Подорожна Т. Л. – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради 

       Проінформувала про зміни, що пропонуються для внесення даним 

проектом рішення. 



ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення змін до рішення 

районної ради  від 24.05.2011р. №108 та затверджених ним  Порядку і 

нормативів відрахування комунальними підприємствами частини прибутку» та 

рекомендувати його на затвердження районної ради. 

      Результати голосування: 

«За» - 8  (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Голік Т.І., Дєньга В.А.,   Кліменко 

В.М.,   Медведюк О.В.,  Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0.  

     Рішення прийнято.  

 

31. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення Станишівської сільської ради ОТГ щодо 

прийняття документів на зберігання. 

       Інформує: Кліменко В. М. – директор комунальної установи «Трудовий 

архів» Житомирської районної ради 

        Проінформував, що даний проект рішення розроблено за результатами 

розгляду зверненням Станишівської сільської ради об’єднаної територіальної 

громади про безкоштовне  прийняття на архівне зберігання до комунальної 

установи «Трудовий архів» Житомирської районної ради документів, 

нагромаджених у процесі документування службових, трудових та інших 

правовідносин юридичних і фізичних осіб, що не належать до Національного 

архівного фонду, від колишніх сільських рад (Туровецької, Ліщинської, 

Пісківської, Луківської, Зарічанської), які припинили свою діяльність у 

зв’язку з об’єднанням у Станишівську об’єднану територіальну громаду. 

Повідомив, що відповідно до затверджених районною радою розцінок на 

послуги комунальної установи «Трудовий архів» Житомирської районної ради 

прийом документів на тимчасове зберігання є платною послугою, що 

надається Трудовим архівом. Проінформував, що даним проектом рішення 

пропонується відмовити Станишівській сільській раді об’єднаної 

територіальної громади у задоволенні звернення щодо безкоштовного  

прийняття на архівне зберігання до комунальної установи «Трудовий архів» 

Житомирської районної ради документів. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про розгляд звернення Станишівської 

сільської ради ОТГ щодо прийняття документів на зберігання» та 

рекомендувати районній раді відмовити Станишівській сільській раді 

об’єднаної територіальної громади у задоволенні звернення щодо 

безкоштовного  прийняття на архівне зберігання до комунальної установи 

«Трудовий архів» Житомирської районної ради документів, нагромаджених у 

процесі документування службових, трудових та інших правовідносин 

юридичних і фізичних осіб, що не належать до Національного архівного фонду, 

від колишніх сільських рад (Туровецької, Ліщинської, Пісківської, Луківської, 

Зарічанської), які припинили свою діяльність у зв’язку з об’єднанням у 

Станишівську об’єднану територіальну громаду. 

      Результати голосування: 

«За» - 8  (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Голік Т.І., Дєньга В.А.,   Кліменко 

В.М.,   Медведюк О.В.,  Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 



«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0.  

     Рішення прийнято. Питання виключено з порядку денного та знято з 

розгляду. 

 

32. СЛУХАЛИ: Про надання фінансової підтримки ФОП Слідзевський С.В. з 

районного бюджету. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, який сказав, що дане 

питання за пропозицією Оржехівського В.М., голови постійної комісії з питань 

розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин та екології, 

пропонується виключити з порядку денного та зняти з розгляду. 

ВИРІШИЛИ: Виключити питання «Про надання фінансової підтримки ФОП 

Слідзевський С.В. з районного бюджету» з порядку денного та зняти його з 

розгляду. 

      Результати голосування: 

«За» - 8  (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Голік Т.І., Дєньга В.А.,   Кліменко 

В.М.,   Медведюк О.В.,  Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0.  

     Рішення прийнято. Питання виключено з порядку денного та знято з 

розгляду. 

 

33. СЛУХАЛИ:  Щодо фінансування Громадської організації «Айкіте Гатана-

рю». 

           Інформує: Котвицький С. В. – голова постійної комісії 

       Проінформував про те, що у травні було оголошення про запрошення 

громадських організацій фізкультурно-спортивної спрямованості для участі у 

програмі розвитку фізичної культури і спорту. Заявку подала лише одна 

організація «Айкіте Гатана-рю», від якої сектором у справах сім’ї, молоді та 

спорту РДА  вимагалося ряд документів, які від інших організацій не 

вимагалися, - ці документи ГО надані, договір про співпрацю сектор із ГО 

«Айкіте Гатана-рю» уклав. На даний час уже сформовані групи у Сінгурах та 

В.Печі. Запитав представника ГО «Айкіте Гатана-рю» скільки дітей входить у 

ці групи. 

ВИСТУПИЛИ: Петрик Р.В., представник ГО «Айкіте Гатана-рю», відповів, що 

у Сінгурах та В.Печі по 44 дитини, у Новогуйвинському 30 (платна група) та у 

Троянові є бажаючих аж 103 дитини. Також проінформував, що його 

організаціє тренує дітей у Високій Печі з травня цього року, переможці 

обласних змагань поїдуть до Києва і потрібні кошти для цієї поїздки.  

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав скільки на даний час 

займається людей з району всього. 

      Петрик Р.В., представник ГО «Айкіте Гатана-рю», відповів, що 88 чоловік 

(по 44 із Сінгурів та В.Печі). Крім того, повідомив, що у Новогуйвинському 

орієнтовно 60 бажаючих та у Троянові – 103. 

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, наголосив на тому, що цією 

організацією проводяться тренування з дітьми у тих населених пунктах, які не 

охоплені тренуваннями іншими організаціями та дитячо-юнацькими школами, 



та  повідомив, що ця організація просить виділити кошти із районного бюджету 

на фінансування тренувань, у т.ч. і заробітну плату тренерів – розрахунок 

подано на 7 тренерів, директор, бухгалтер та прибиральник. 

      Стах В.М., депутат районної ради, запитав чи зверталися до сільських рад і 

чи надавали сільські ради фінансову допомогу. 

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, наголосив на тому, що вибирати 

потрібно того, хто запропонує найкращі умови та надасть найкращі пропозиції 

по розвитку фізичної культури і спорту на селі. Сказав, що до цього часу ніхто 

не зголосився тренувати дітей у В.Печі, у Глибочку – послуги з розвитку 

фізичної культури і спорту, які надаються іншими організаціями, надаються 

лише у п’ятикілометровій зоні від міста Житомира. 

      Стах В.М., депутат районної ради, сказав, що у В.Печі є футбольна команда, 

а на базі шкіл проводиться гурткова робота. 

      Дєньга В.А., депутат районної ради, сказав, що він не проти, щоб щось 

робилося по усьому району, бо і у Глибочку люди сплачують податки, за 

рахунок яких утримуються ці установи,  але коли прийде ще п’ять організацій – 

де брати гроші, щоб їх утримувати.  

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, сказав, що якщо надавач цих 

послуг обиратиметься  на конкурсній основі, то перевага надаватиметься тому, 

ким будуть надані найкращі пропозиції.  

     Крутій С.Г., голова районної ради, сказав, що це питання обговорювалося не 

на одній нараді і цій громадській організації було запропоновано або створити 

свою дитячо-юнацьку спортивну школу, пройти відповідну атестацію та лише 

тоді претендувати на фінансову підтримку, або ж, у зв’язку з тим, що є великий 

попит серед дітей на зайняття таким видом спорту, ми готові розширити сферу 

послуг іншими ДЮСШ, які уже працюють на території району, і  тренери цієї 

громадської організації  можуть працевлаштуватися у цій ДЮСШ та тренувати 

дітей. Наголосив на високій відповідальності, яка має бути зі сторони тренерів 

та організаторів тренувань і змагань, по відношенню до дітей, які тренуються, 

оскільки тренери мають мати відповідну освіту не лише з виду спорту, а й 

педагогічну, знати та мати навики надання першої медичної допомоги тощо.  

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, сказав, що у Бюджетному 

кодексі України зазначено, що організації спортивного напрямку можуть 

фінансуватися з державного та місцевого бюджетів, але, відповідно до іншого 

закону – Закону України «Про фізичну культуру і спорт» - на підставі 

укладених договорів. Проінформував, що сектором у справах сім’ї, молоді та 

спорту РДА затребувано від  ГО «Айкіте Гатана-рю» надати 21 документ, він їх 

надав, лише тоді підписали угоду (договір), а чи надавали такі ж документи 

інші організації та чи є з ними відповідні договори.  

       Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, сказала, що  

утримувати громадські організації за рахунок бюджетних коштів не маємо 

права. Повідомила, що договір  про співпрацю передбачає  участь у заходах і 

змаганнях  та відповідні витрати на це.  

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, зауважив щодо районної 

організації ВФСТ «Колос» - фінансуватися має Всеукраїнська організація, а не 

районна. Також зауважив, що у районній громадській організації «Колоса» 

немає жодного тренера, а на утримання витрачається майже 360 тис. грн. 

Запитав, якщо районний бюджет не може фінансувати громадські організації, 



то на якій підставі фінансуються громадські організації «Колос» та «Сатурн»? 

Сказав, що засновниками цих Громадських організацій є фізичні особи. 

Наголосив на тому, що правова форма громадських організацій не змінилася, а 

відповідно до Бюджетного кодексу України фінансування на розвиток фізичної 

культури і спорту здійснюється у межах бюджетних програм.  

       Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що 

позашкільні заклади освіти фінансуються відповідно до Бюджетного кодексу 

України. 

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, зауважив, що громадська 

організація районної організації ВФСТ «Колос» - це не позашкільний заклад.  

        Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, повідомила, що 

«Сатурн» - це  позашкільний заклад освіти, який утримується за рахунок 

бюджетних коштів.  

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, сказав, що відповідно до статті 

89, п.п.6 п.1 Бюджетного кодексу України: «До видатків, що здійснюються з 

бюджетів міст республіканського Автономної Республіки Крим та обласного 

значення, районних бюджетів, бюджетів об’єднаних територіальних громад, що 

створюються згідно із законом та перспективним планом формування територій 

громад, належать видатки на: 6) фізичну культуру і спорт: утримання та 

навчально-тренувальна робота дитячо-юнацьких спортивних шкіл усіх типів 

(крім шкіл республіканського Автономної Республіки Крим і обласного 

значення), заходи з фізичної культури і спорту та фінансова підтримка місцевих 

осередків всеукраїнських громадських організацій фізкультурно-спортивної 

спрямованості і спортивних споруд місцевого значення.» Запитав, чому 

громадську організацію районної організації ВФСТ «Колос» фінансувати із 

бюджету можна, а громадську організацію  «Айкіте Гатана-рю» не можна? 

Наголосив на тому, що відділом освіти підписані договори оренди навчальних 

закладів району із «Колосом», а «Колос» комунальні платежі не сплачує, 

страховку на орендоване нерухоме майно не оформив; комунальною установою 

«Орбіта» жодного договору оренди не оформлено; у «Сатурна» жодного 

договору на використання загальноосвітніх закладів для тренувань немає. 

Запитав, на основі якого офіційного документу виділяються кошти «Колосу», 

попросив надати реєстр фінансових зобов’язань щодо «Колосу». 

        Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, повідомила, що 

управлінням фінансів такі реєстри надаються, але вимога щодо їх зберігання за 

місцем видачі відсутня. Сказала, що головним розпорядником коштів по 

«Колосу» є фінансово-господарський відділ РДА. Також наголосила на тому, 

що Петрику Р.В. була внесено кілька пропозицій, одна з яких,  створити свою 

ДЮСШ, пройти атестацію, визначену положеннями про дитячо-юнацькі 

спортивні школи, а тоді претендувати на бюджетне фінансування, інша – 

пропонувати тренерам перейти до однієї з ДЮСШ району та тренувати дітей у 

складі цих установ.  

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, сказав, що громадською 

організацією «Айкіте Гатана-рю» принесено кошторис, оскільки сказано було, 

що заробітну плату можна фінансувати. 

     Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, сказала, що 

заробітну плату громадських організацій фінансувати з бюджету ніхто не має 



права, фінансуються лише Всеукраїнські фізкультурно-спортивні товариства, 

що дозволено Бюджетним кодексом України. 

      Петрик Р.В., представник ГО «Айкіте Гатана-рю», сказав, що його 

організація також має статус Всеукраїнської, що можна перевірити на 

відповідних сайтах. 

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, сказав, що ним ініціюватиметься 

підготовка проекту рішення про припинення  фінансування усіх організацій, які 

не підпадають під дію Бюджетного кодексу.  

      Дєньга В.А., депутат районної ради, запропонував перенести розгляд даного 

питання на інший день, або ж на комісію по спорту.  

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, запитав представника ГО  

«Айкіте Гатана-рю» чи застраховані діти, які тренуються. 

       Петрик Р.В., представник ГО  «Айкіте Гатана-рю», який відповів, що усі 

діти, які тренуються, мають відповідні страховки.  

       Мирна І.О., завідувач сектору у справах сім’ї, молоді і спорту РДА, 

проінформувала про те, що федерація веде тренерську роботу не лише з дітьми, 

а й з дорослим населенням – згідно Статуту може займатися широким спектром 

послуг, а для ведення діяльності з дітьми є відповідні вимоги законодавства, у 

т.ч. і щодо освітнього рівня тренерів.  

       Дєньга В.А., депутат районної ради, запропонував включити дану 

організацію у діючу в районі програму розвитку фізичної культури і спорту. 

      Котвицький С.В., голова постійної комісії, запропонував, зважаючи на 

результати обговорення, рекомендувати районній раді доповнити проект 

рішення «Про внесення змін до районної Програми розвитку  фізичної 

культури і спорту на 2017 – 2021 роки» наступними пунктами: «Житомирській 

районній державній адміністрації, структурним підрозділам 

райдержадміністрації:  управлінню фінансів, відділу освіти, сектору у справах 

сім’ї, молоді та спорту у термін до 10 грудня 2017 року розглянути та вивчити 

можливість і доцільність участі у районній Програмі розвитку  фізичної 

культури і спорту на 2017 – 2021 роки всіх громадських організацій, що 

здійснюють діяльність у галузі фізичної культури і спорту, у тому числі і тих, 

що фінансуються із районного бюджету на даний час, на рівних правах і 

засадах та відповідно до вимог чинного законодавства України. За 

результатами вивчення скласти висновки з пропозиціями щодо включення 

громадських організацій, що здійснюють діяльність у галузі фізичної культури і 

спорту, у районну Програму розвитку  фізичної культури і спорту на 2017 – 

2021 роки та забезпечення їх фінансування на строк дії зазначеної Програми.» 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді доповнити проект рішення «Про 

внесення змін до районної Програми розвитку  фізичної культури і спорту на 

2017 – 2021 роки» наступними пунктами: «Житомирській районній державній 

адміністрації, структурним підрозділам райдержадміністрації:  управлінню 

фінансів, відділу освіти, сектору у справах сім’ї, молоді та спорту у термін до 

10 грудня 2017 року розглянути та вивчити можливість і доцільність участі у 

районній Програмі розвитку  фізичної культури і спорту на 2017 – 2021 роки 

всіх громадських організацій, що здійснюють діяльність у галузі фізичної 

культури і спорту, у тому числі і тих, що фінансуються із районного бюджету 

на даний час, на рівних правах і засадах та відповідно до вимог чинного 

законодавства України. За результатами вивчення скласти висновки з 



пропозиціями щодо включення громадських організацій, що здійснюють 

діяльність у галузі фізичної культури і спорту, у районну Програму розвитку  

фізичної культури і спорту на 2017 – 2021 роки та забезпечення їх фінансування 

на строк дії зазначеної Програми.» та повернутися до розгляду даного питання 

порядку денного після надання райдержадміністрацією відповдіних висновків. 

      Результати голосування: 

«За» - 8  (Котвицький С.В.,    Шахова О.П.,  Голік Т.І., Дєньга В.А.,   Кліменко 

В.М.,   Медведюк О.В.,  Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0.  

     Рішення прийнято.  

 

35. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

        Інформує: Ходоровська Н. В. – начальник управління фінансів РДА – текст 

інформації додається до протоколу. 

         Ходоровською Н.В. оголошено додаткові звернення депутатів районної 

ради щодо виділення коштів, звернення та рішення сільських рад про надання 

іншої субвенції районному бюджету та звернення установ  і організацій району 

щодо виділення коштів та зміни  цільового призначення раніше виділених 

коштів – інформація щодо додаткових пропозицій міститься у інформації 

доповідача. 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяли участь: голова районної 

ради Крутій С.Г., депутати районної ради: Котвицький С.В., Медведюк О.В., 

Голік Т.І., Дєньга В.А., Стах В.М., Михайлов А.М., Оржехівський В.М., 

заступник голови районної ради Білецький О.М. 

 

      Секретар постійної комісії Шахова О.П. залишила засідання комісії. 

      У роботі комісії беруть участь 7 депутатів:  Котвицький С.В.,    Голік Т.І., 

Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   Медведюк О.В.,  Михайлов А.М., Стах В.М. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект розподілу коштів з урахуванням доповнень та 

рекомендувати районній раді внести зміни до районного бюджету на 2017 рік з 

урахуванням погодженого розподілу коштів постійною  комісією. 

      Результати голосування: 

«За» - 7  (Котвицький С.В.,   Голік Т.І., Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   

Медведюк О.В.,  Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0.  

     Рішення прийнято.  

 

36. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації . 

       Інформує: Ходоровська Н. В. – начальник управління фінансів РДА 

     Проінформувала про те, що на затвердження вносяться розпорядження 

голови районної ради щодо внесення змін до районного бюджету. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про затвердження розпоряджень 

голови райдержадміністрації» та рекомендувати районній раді затвердити його. 



      Результати голосування: 

«За» - 7  (Котвицький С.В.,    Голік Т.І., Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   

Медведюк О.В.,  Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0.  

     Рішення прийнято.  

 

36. СЛУХАЛИ: Щодо формування Координаційної ради для організації, 

координації, впровадження та реалізації бюджету участі в Житомирському 

районі. 

         Інформує: Котвицький С. В.– голова постійної комісії 
        Проінформував про те, що Координаційна рада для організації, 

координації, впровадження та реалізації бюджету участі в Житомирському 

районі формується уже майже рік - до травня поточного року поступили 

пропозиції від сільських рад (проект розпорядження голови вам роздано), але 

на засіданні комісії цей склад у травні не підтримано. На даний час надійшла 

ще одна пропозиція від Громадської ради при Житомирській 

райдержадміністрації щодо включення представників від Громадської ради 

Мерімського Євгена Леонідовича та Ходаковського Володимира Степановича. 

Запитав щодо пропозицій від депутатів по формуванню Координаційної ради. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, який  наголосив на тому, що 

проект потребує доопрацювання. 

        Котвицький С.В., голова постійної комісії, який висловив пропозицію 

щодо того, щоб Координаційна рада прозвітувала про свою роботу орієнтовно 

через місяць. 

ВИРІШИЛИ: Схвалити наступний склад Координаційної ради для організації, 

координації, впровадження та реалізації бюджету участі в Житомирському 

районі: 
 

 1. Гончаренко Зоя Григорівна – представник від Новогуйвинської 

селищної ради; 

 2. Чернуха Сергій Анатолійович – представник від Березівської сільської 

ради; 

 3. Маслов Анатолій Анатолійович – представник від Високопічської 

сільської ради; 

 4. Ковальчук Лариса Василівна – представник від Іванівської сільської 

ради; 

 5. Бойчук Світлана Володимирівна – представник від Коднянської 

сільської ради; 

 6. Сіроватський Михайло Ярославович – представник від Станишівської 

сільської ради об’єднаної територіальної громади; 

 7. Кучер Володимир Михайлович - представник від Тетерівської сільської 

ради об’єднаної територіальної громади; 

           8. Мерімський Євген Леонідович – представник Громадської ради при 

Житомирській райдержадміністрації. 



           9. Ходаковський Володимир Степанович – представник Громадської 

ради при Житомирській райдержадміністрації. 

      Результати голосування: 

«За» - 7  (Котвицький С.В.,    Голік Т.І., Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   

Медведюк О.В.,  Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0.  

     Рішення прийнято.  

 

37. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення Рівненської районної ради. 

        Інформує: Білецький О. М. – заступник голови районної ради 

     Зачитав звернення Рівненської районної ради до Верховної Ради України 

щодо скасування депутатської недоторканності. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, вніс пропозицію доповнити 

проект рішення  та звернутися до Верховної Ради України щодо ініціювання 

прийняття Закону України про імпічмент Президента України та зняття 

недоторканності суддів в Україні. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати звернення, погодити проект рішення «Про розгляд 

звернення Рівенської районної ради» з урахуванням доповнень депутата 

районної ради Стаха В,М. щодо звернення до Верховної Ради України щодо 

ініціювання прийняття Закону України про імпічмент Президента України та 

зняття недоторканності суддів в Україні, та рекомендувати районній раді 

прийняти дане рішення. 

      Результати голосування: 

«За» - 7  (Котвицький С.В.,    Голік Т.І., Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   

Медведюк О.В.,  Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0.  

     Рішення прийнято.  

 

38. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу комп’ютера. 

         Інформує: Уницький С. О. – головний спеціаліст з питань  комунальної 

власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення  та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

          Проінформував, що комп’ютер передається безкоштовно у комунальну 

власність Вересівської сільської ради. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про безоплатну передачу 

комп’ютера» та рекомендувати районній раді затвердити його. 

      Результати голосування: 

«За» - 7  (Котвицький С.В.,    Голік Т.І., Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   

Медведюк О.В.,  Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0.  

     Рішення прийнято.  

 



39.1. СЛУХАЛИ: Різне. Про внесення змін до Програми сприяння публічності 

та розвитку казначейського обслуговування на території Житомирського 

району на 2016-2017рр. «Доступне казначейство». 

           Інформує: Соловйова О. Р.  – начальник районного управління 

Казначейської служби      

     Проінформувала про зміни, які пропонується внести до Програми сприяння 

публічності та розвитку казначейського обслуговування на території 

Житомирського району на 2016-2017рр. «Доступне казначейство». 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання на розгляд 14 сесії районної ради, погодити 

проект рішення «Про внесення змін до Програми сприяння публічності та 

розвитку казначейського обслуговування на території Житомирського району 

на 2016-2017рр. «Доступне казначейство» та рекомендувати районній раді 

затвердити його. 

      Результати голосування: 

«За» - 7  (Котвицький С.В.,    Голік Т.І., Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,   

Медведюк О.В.,  Михайлов А.М., Стах В.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0.  

     Рішення прийнято.  

 

 

      Головуючим засідання комісії оголошено закритим. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              С.В.Котвицький 

 

 

Секретар комісії                                                                            Т.І.Голік  

 

 

 

 

 

 

 

 


